

ROPES & RUNNING



Ledenvergadering Ropes & Running

Datum : 8 november 2023
Tijd : 19.30 – 22.30 uur
Plaats : 't Barger te Dinxperlo

Aanwezig

Voorzitter : Mike Bottinga
Penningmeester : Jos Rave
Secretaris : Nicole Snijders (notulen)
Bestuurslid : José Klein Sessink
Bestuurslid : Karen Liefers
Bestuurslid : Marco Klumpenhower
Bestuurslid : Linette Pellis

Kandidaat Bestuursleden : Astrid Smits en Hermen Luijmes

Kascommissie : Hermen Luijmes en Martine Heinen-Brinkmann

Leden : 30 (incl. bestuur) conform presentielijst

1. Opening

Mike heet iedereen van harte welkom en bedankt allen voor de aanwezigheid op deze vergadering! Mike neemt kort de planning van de avond door. Helaas is de beamer defect en kunnen we de presentatie van deze avond niet tonen, deze komt op de website met uitzondering van het financiële deel. Voor vragen hierover is José beschikbaar.

2. Huldiging kampioenen+prijswinnaars

We huldigen Bram Renting (BSR Heren 1e), Kick Woltering (15-17 Heren 1e), Emma Nijenhuis (15-17 Dames 1e), Raymond Angenent (BSR Heren 2e) en Bas Norel (BSR 50+ 3e) voor hun mooie prestatie in het afgelopen seizoen met een clubshirt van Ropes & Running en een cadeaubon.

3. Ingekomen stukken

Er is 1 ingekomen stuk met een aantal vragen van Robert-Jan Rijks over de hindernissen en faciliteiten op het terrein. Het is goed dat dit is gemeld, zegt Mike. We nemen deze punten vanavond niet inhoudelijk door. We sturen deze naar Herbert, onze contactpersoon bij Try-Out.

4. Notulen ALV 31 oktober 2022

Het verslag is gedeeld op de website, alsook het huishoudelijk reglement. Er zijn geen op -en of aanmerkingen of vragen. De notulen worden vastgesteld en goedgekeurd.

We zijn als vereniging wettelijk verplicht een huishoudelijk reglement voor te kunnen leggen. Leo heeft Jos hiermee geholpen. Jos geeft later in de vergadering nog een toelichting hierop.

5. Jaarverslag 2022/2023 (op website)

Mike licht het jaarverslag toe. Hierin staan alle evenementen en activiteiten van het afgelopen seizoen

Wilma noemt dat er van de 500 leden meer dan 180 leden onder de 18 jaar zijn.

In 2019 hadden we 440 leden en in 2020 meer dan 500 leden. Ondanks de regelgeving en de opgelegde beperkingen in het coronajaar hebben we kans gezien te blijven sporten. In die periode hebben er veel mensen voor de buitensport gekozen. Alle jaren ertussen was er een gestage groei, dit zien we nu voor het 4^e jaar met in het afgelopen jaar meer dan 500 leden, dat is positief. We zien ook een mooie verdeling tussen het aantal sportende vrouwen, te weten 34% en het aantal sportende mannen: 66%.

6. Financieel verslag 2022/2023- toelichting door de penningmeester

Jos licht het financiële verslag toe. We hebben in de vorige ledenvergadering via een stemming ervoor gekozen het financiële boekjaar synchroon te laten lopen met het wedstrijdseizoen. Er zijn geen opvallende zaken. De trainers hebben we in een nieuw jasje gestoken, dit is een eenmalige uitgave geweest. Er is een verlaging v.w.b. de ontvangen contributie. Dit heeft te maken met het teruglopende ledenaantal. Hogere kosten zien we bij de vrijwilligersavond en we hebben voor het eerst contributie moeten betalen aan de SBN.

De cijfers en het financieel verslag zijn beoordeeld door de kascommissie: Martine Heinen-Brinkmann en Leo van der Laan. Zij verlenen ons officieel decharge. Mike bedankt beiden voor hun inzet.

Kascommissie: We zoeken nog iemand die dit volgend jaar wil overnemen. Leo van der Laan (2^e keer) en Wilma Hoftijzer vormen samen de kascommissie voor volgend jaar.

Jos blikt terug en vertelt dat hij vanaf maart 2014 de financiële verslagen heeft gemaakt. In het eerste financiële verslag was er een negatief vermogen. Eind juni 2023 hebben we een vermogen van ruim €50.000. Er is nu een budget voor de jeugd- en activiteitencommissie. Jos doet een oproep/verzoek om een leuke activiteit te verzinnen die breed wordt gedragen, het mag ook een activiteit zijn buiten onze sport. Zijn er mensen die dit willen vormgeven?

Kick Woltering zou graag weer een Knock-Out Run willen organiseren. Kick vraagt of het mogelijk is een kleine commissie op te richten onder de vlag van de SSD om dit lokaal/regionaal te organiseren. Heleen geeft aan dat dit kan. Mike antwoordt dat dit al een mooi initiatief is en vraagt dit idee vast te houden en concreter te maken. Een dergelijke activiteit is in eerste instantie voor de leden, maar als dit breder kan worden getrokken is dit een overweging. En ook hier zijn weer vrijwilligers nodig.

7. Bestuursverkiezing

Het bestuur bestaat uit 7 personen en de bedoeling is dat ieder bestuurslid 4 jaar zitting neemt. Marco en Jos nemen vandaag afscheid. Mike heeft er ook voor gekozen na vijf jaar af te treden en zich niet herkiesbaar te stellen. Hermen en Astrid treden beiden aan als algemeen bestuurslid. We vragen formeel via handopsteken toestemming voor toetreding tot het bestuur. De leden gaan hier unaniem mee akkoord.

We hebben nog geen nieuwe voorzitter, Mike neemt de komende tijd het voorzitterschap nog waar, terwijl we op zoek gaan naar vervanging. De functie is nog niet als vacature bekendgemaakt. We zullen dit op de website

kenbaar maken en dit communiceren naar de leden. Heleen geeft aan dat een voorstelrondje van de nieuwe kandidaten op de website voorafgaand aan de vergadering prettig is. We nemen dit mee.

Bas Norel heeft zich bereid gevonden om zich als aanspreekpunt te gaan verdiepen in onze website. Daarnaast is Evelien gevraagd voor de functie van vertrouwenspersoon. De overige vacatures worden gepubliceerd. José neemt de taak van Jos over als penningmeester en Karen neemt de taken over van Marco v.w.b. de technische commissie. Mike neemt met een persoonlijk woord afscheid van Jos en Marco met dank voor hun betrokkenheid en inzet en aan beiden wordt een cadeaubon en bloemen overhandigd.

8. Vacatures

We zijn bezig met het opstellen van een vacature voor een hoofdtrainer als opvolging van Janne. Dat betekent dat er actief moet worden gezocht. De vacature wordt gedeeld met de leden, op de website en extern. We zijn ook op zoek naar iemand die de basis techniektraining gaat begeleiden/coördineren. Vooralsnog is deze functie ondergebracht bij José. Het is niet direct een bestuursfunctie, maar zeker ook ondersteunend. Mike doet ook een oproep naar de leden voor het invullen van deze rol.

9. Vaststellen contributie

Wij hebben de contributie gehandhaafd voor het volgende seizoen. Deze is al enkele jaren ongewijzigd. We moeten dit formeel in de ledenvergadering melden. De aanwezigen gaan hiermee unaniem akkoord.

10. Technische ontwikkelingen:

Karen neemt ons mee met de activiteiten in het afgelopen seizoen. Er zijn 9 assistenten geslaagd voor de Assistent Trainer Survivalrun, de introductie van bordjes voor de jeugd, T-shirts JAC (jeugdactiviteiten commissie) zijn gerealiseerd.

Lopende zaken / plannen:

We willen de Basistechniektraining voortzetten; de diploma survival jeugd, gedurende het seizoen; de jaarkalender op website (diploma-momenten, vrije dagen, activiteiten etc.) is gerealiseerd. Verder staat de groepsgrootte, de doorstroom momenten en het opleiden en bijscholen van trainers en assistenten op de planning (voorjaar 2024)

Ook Karen doet een oproep vooral zaken te melden.

Invulling hoofdtrainer.

Vragen uit de zaal: 'Wordt dit een vrijwillige functie? Nee, zegt Mike, 'dit wordt gezien de nodige uren een betaalde functie, die we ook zo gaan waarderen'.

Leo vraagt in kader van de jaarkalender en de basistechniek training de 4 startmomenten in de kalender te zetten. Karen heeft hier nog een vraag over, ze staan op de dinsdag gepland, dit is organisatorisch niet handig. Vraag vanuit de jeugdcommissie: wordt er voldoende informatie voor de wedstrijden gegeven, willen we kinderen motiveren wedstrijden te lopen, wordt hier iets mee gedaan als ze lid worden? Marco antwoordt dat een aantal zaken voorrang heeft gekregen en daarnaast hebben we een lijstje gemaakt van zaken die ook prioriteit hebben maar nog niets mee gedaan. We nemen dit mee in de vergadering van het technisch overleg.

Emma meldt dat er via Evi voor de B-groep een inhoudelijke lijst per wedstrijd is opgesteld. Dit werkt motiverend en een aantal personen heeft zich al voor wedstrijden ingeschreven.

Marco deelt mee dat José sinds kort deelneemt aan de vergadering van de JAC. Dit is een mooie ontwikkeling. Het voornemen van het bestuur om de commissie meer te faciliteren, zodat zij zelf activiteiten kan opzetten.

11. Ontwikkelingen 2023/2024

Mike neemt ons mee met de ontwikkelingen 2023/2024: We zijn in gesprek over het contract van Try Out en Ropes & Running (traject t/m zomer 2024). Er zijn verkennende gesprekken met Try-Out geweest en er is een externe partij ingeschakeld voor ondersteuning en advies. Er is nog een lange weg te gaan, er zijn nog een aantal zaken die nog nader moeten worden uitgediept.

Continuïteits commissie: Jos licht dit toe. Als vereniging moeten wij ons aan bepaalde zaken houden, op het moment dat het huidige bestuur wegvalt op welke manier dan ook, wat gebeurt er dan? De continuïteit commissie (2 personen) neemt bij het wegvallen van het bestuur de dagelijkse taken over met als doel snel een nieuw bestuur in het leven te roepen. De eerste taak is het bijeenroepen van de leden.

De leden stemmen in dmv hand opsteken met het voorstel.

Het voorstel is alleen gericht op de lopende zaken met volledige bevoegdheden voor 1 jaar. Jos vraagt of er aanwezigen zijn die deze interim functie op zich willen nemen. Ard Esselink meldt zich aan.

Erik Mentink: Het is belangrijk dat de taken en functies van het bestuur zijn beschreven. Jos antwoordt dat dit is verplicht vanuit de statuten, het huishoudelijk reglement en het handboek.

Huishoudelijk reglement: Ook dit document is gedeeld op de website. We willen dit als hamerstuk inbrengen. Het is een dynamisch reglement. Martine noemt het onderwerp veiligheid in art. 7 van het huishoudelijk reglement: waar is het bestuur verantwoordelijk voor en wat mogen wij als bestuur verwachten?

Jos antwoordt dat in het contract met Herbert en Janne het onderdeel veiligheid ook inhoudelijk wordt ingevuld en schriftelijk vastgelegd.

Bij de SBN zijn er hierover ook een aantal zaken vastgelegd.

We spreken af dit punt nog niet formeel vast te leggen en hier open over te zijn naar alle leden en verder uit te werken met het contract van Try Out.

Overige wijzigingen:

Kascommissie: Art. 16: verlenen van decharge van het bestuur. Wijzigen in *penningmeester*.

Art. 19: Indienen van voorstellen door tenminste 5 stemgerechtigde leden.

Art. 23: Van de aanwezige *leden* op de vergadering.

De vergadering stemt in met handopsteken voor akkoord met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen en behoudens de afspraak m.b.t. art.7. De overige punten worden aangepast.

We concluderen dat we juridisch sterker staan omdat wij nu een dynamisch plan hebben.

12. Rondvraag

Leo benoemt nog eens dat het huishoudelijk reglement nu is vastgelegd met art. 7 in bewerking. Tip: navragen hoe andere sportverenigingen hiermee omgaan.

13. Sluiting

Mike sluit de vergadering om 21.55 uur.